
Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 5 juli 2022

Til stede: Jon Fog Brix, Hans Nielsen, Christian Vestergaard Bork, Steffen Mikkelsen
Ikke til stede: Henrik Sejr Hansen

Punkt 1: Valg af referent
Steffen

Punkt 2: Plan for beplantning mod letbanen
Christian er gået i gang med arbejdet.

Punkt 3: Status på plan for fællesarealet ved den nordlige sti
Bestyrelsen går nu i retning af at der laves grubning af området for at løse problemer med 
overfladevand i vinterhalvåret. Der er indhentet 2 tilbud på nuværende tidspunkt og der vil 
blive forsøgt at indhente et par tilbud mere.

Punkt 4: Dialog med Abildhaven efter træfældning i skellet
Bestyrelsen er ikke blevet orienteret i forbindelse med træfældning i skellet mod 
Abildhaven og brug af vores fællesarealet til opbevaring af træaffald herfra. 
Bestyrelsen vil meddele Abildhaven at vi ikke tillader brug af vores fællesarealer i 
forbindelse med arbejde i Abildhaven/skellet uden forudgående aftale med bestyrelsen.

Punkt 5: Status på beplantningsudvalget
Udvalget er nedsat og består af følgende personer:
Astrid, Christian, Hans, Jørgen, Hanne, Michala

Udvalget er kommet godt i gang og vil lave et forslag til beplantning som tages op på 
næste års generalforsamling.

Punkt 6: Henvendelse fra Oldager 17 ang. træer langs bækken
Vores nabo i Oldager 17 vil gerne have nogle døde grene der stikker ind over hans grund 
beskåret. Bestyrelsen vil sætte gang i dette arbejde.

Punkt 7: Eventuelt
Vi byder velkommen til Jakob og Nadja der er flyttet ind i nr. 42

Norva24 har d. 5. juli 2022 foretaget TV Inspektion af omfangsdrænet bag ved nr. 7,9,11 
for at se om der er skader forårsaget af rotter (tak til Jørgen i nr. 10 for at organisere 
arbejdet). Der blev ikke fundet nogle tegn på skader på omfangsdrænet.

Til orientering, så er der blevet bestilt afhentning af det storskrald der står i den nederste 
affaldsø.
Hvis der sættes storskrald i affaldsøen til afhentning, så må man gerne sætte en seddel på
det, så det klart fremgår at der er bestilt afhentning.


